



လိအိကူန် ၂၁.၂၀၂၀

RPS 205 မိဂ်ပာ်ဒီးပုလောအမေတၢ်လၢကွဲသ့တဖၣ်အအိၣ်.

ယပုပာ်ဆုာ်တၢ်ကရူၤဒီးယနီၤယစၢ်ဒဲၤမၤသကိးတၢ်ဒီး(Rockford Education Association)အိၣ်ဒီးတၢ်မၤဝဲဒၣ်တၢ်ထီၣ်ကရူၤလၢတီၤဖျၢၣ်ကွဲၤမိဂ်ပာ်လၢအယ ထၢဝဲဒၣ်ကဒုးထီၣ်အဖိကွဲၤလၢအိၣ်လဲၤသ့တဖၣ်န့ၣ်အစီၢ်န့ၣ်လီၤ.ပသ့ၣ်ညါလၢတၢ်ဘၣ်ဘူအိၣ်ဝဲဒၣ်တဆဲးဖိလၢအလီၤဆီဒၣ်တၢ်လၢဝဲန့ၣ်စ့ကွဲၤထီၣ်အသီန့ၣ်လီၤ.

လၢတၢ်မၤဘၣ်ထီၣ်က့ၤဝဲတၢ်တီၤကျဲၤအဝဲအံၤအဖၣ်န့ၣ်န့ၣ်,ကွဲၤကဆၣ်လီၤဝဲဒၣ်လၢတီၤဖျၢၣ်ကွဲၤဖိသ့တဖၣ်လၢအယထၢဝဲဒၣ်လၢအလဲၤထီၣ်ကလၢအနီၢ်ကစၢ်လၢ ကွဲၤသ့တဖၣ်အစီၢ်ဒီးတနွံဒီးတနွံလၢဝဲန့ၣ်စ့အနံၤန့ၣ်တၢ်ဆီတလဲအသးအအိၣ်ဝဲဒၣ်န့ၣ်လီၤ.တၢ်အဝဲအံၤအဒီပညီမ့ၢ်ဝဲဒၣ်တီၤဖိသ့ဒီးတုၤလၢယဲၤကွဲၤဖိသ့တဖၣ် လၢအယထၢဝဲဒၣ်လၢကထီၣ်မၤလိတၢ်လၢကွဲၤန့ၣ်တၢ်ကွဲၤမုၢ်လၢကထီၣ်မၤလိတၢ်လၢကိးဝဲဒၣ်လၢ (What I Need Wednesdays, or WIN Wednesdays,) ကစးထီၣ်ဝဲဒၣ်လၢလိစးပထုဘၣ် ၂၃ သီဒီးဝဲန့ၣ်စ့အဝဲအံၤကမၤစၢၤဝဲဒၣ်ကွဲၤဖိလၢလိၣ်ဘၣ်တၢ်မၤစၢၤတဖၣ်ဒီးဟ့ၣ်အါထီၣ်လိၣ်လၢကွဲၤဖိလၢအအိၣ်ဒီးမၤ အါထီၣ်လိၣ်သ့တဖၣ်အစီၢ်န့ၣ်လီၤ.

အဝဲအံၤမ့ၢ်ဝဲဒၣ်တီၤဖျၢၣ်ကွဲၤဖိမိဂ်ပာ်သ့တဖၣ်အတၢ်ကွဲၤလၢဝဲဒၣ်လၢလိစးပထုဘၣ်အပူၤ:

- ဝဲန့ၣ်စ့ဒု.လိစးပထုဘၣ် ၂ သီ,မ့ၢ်ဝဲဒၣ်ကွဲၤထီၣ်အဆိကတၢ်တသီန့ၣ်လီၤ.ထဲဒၣ်ကွဲၤဖိလၢတီၤဖိသ့ဒီးတုၤလၢယဲၤတီၤအမံၤလီၢ်ခဲလၢအစးထီၣ်ဝဲဒၣ် (A-K) ကထီၣ်ဝဲဒၣ်ကွဲၤဒီတန့ၣ်လီၤ.မ့ၢ်ကွဲၤဖိလၢတီၤဖိသ့ဒီးတုၤလၢယဲၤတီၤလၢအမၤလိတၢ်အိၣ်လဲၤသ့တဖၣ်န့ၣ်ကမၤလိဝဲဒၣ်တၢ် ၅ နၢ်ရံၢ်အတၢ်မၤလိန့ၣ်လီၤ.
- သၢၣ်စ့ဒု.စးပထုဘၣ် ၃ သီ, ထဲဒၣ်ကွဲၤဖိလၢစးထီၣ်လၢတီၤဖိသ့ဒီးတုၤလၢ ၅ တီၤအမံၤလီၢ်ခဲလၢအစးထီၣ်ဝဲဒၣ်လၢ (L-Z) ကထီၣ်မၤလိဝဲဒၣ်တၢ်ဒီတန့ၣ်လီၤ.ကွဲၤဖိလၢအယထၢဝဲဒၣ်ကမၤလိဝဲဒၣ်အိၣ်လဲၤသ့တဖၣ်ခဲလၢန့ၣ်ကမၤလိဝဲဒၣ်ထၢ ၅ နၢ်ရံၢ်န့ၣ်လီၤ.
- ဖြဲဒု.စးပထုန့ၣ် ၄ သီ: တီၤဖျၢၣ်ကွဲၤဖိသ့တဖၣ်လၢအယထၢဝဲဒၣ်ကထီၣ်မၤလိတၢ်လၢအနီၢ်ကစၢ်လၢကွဲၤသ့တဖၣ်န့ၣ်ကထီၣ်မၤလိတၢ်ဒီတန့ၣ်လီၤ.
- ဝဲန့ၣ်စ့ဒု.စးပထုဘၣ် ၉ သီ:တီၤဖိသ့ဒီးတုၤလၢယဲၤတီၤသ့တဖၣ်လၢအထီၣ်မၤလိတၢ်လၢကွဲၤမ့ၢ်စ့ဒီးဒီးမၤလိတၢ်လၢအိၣ်လဲၤသ့တဖၣ်မ့ၢ်စ့ဒု.စးပထုဘၣ်တဖၣ်ခဲလၢန့ၣ်အဝဲသ့တဖၣ်မၤလိတၢ်လၢအိၣ်လဲၤသ့တဖၣ်ခဲလၢန့ၣ်လီၤ.န့ၣ်အဝဲန့ၣ်ကွဲၤတဘၣ်လဲၤထီၣ်မၤလိတၢ်လၢကွဲၤန့ၣ်ဘၣ်.တီၤဖိသ့ကွဲၤဖိဒီးတုၤ လၢ ၅ တီၤကွဲၤဖိသ့တဖၣ်လၢအယထၢဝဲဒၣ်ကမၤလိတၢ်လၢအိၣ်လဲၤသ့တဖၣ်န့ၣ်ကမၤလိတၢ် ၅ နၢ်ရံၢ်န့ၣ်လီၤ.
- ဝဲန့ၣ်စ့ဒု.စးပထုဘၣ် ၁၆ သီ: တီၤဖိသ့ဒီးတုၤလၢယဲၤတီၤကွဲၤဖိခဲလၢလၢအထီၣ်မၤလိတၢ်လၢကွဲၤမ့ၢ်စ့ဒီးမၤလိလိၣ်လၢအိၣ်လဲၤမ့ၢ်စ့ဒု.စးပထုဘၣ်န့ၣ်အဝဲအံၤ န့ၣ်ကဘၣ်မၤလိတၢ်လၢအိၣ်လဲၤခဲလၢန့ၣ်လီၤ.ဒီးန့ၣ်အဝဲအံၤန့ၣ်ကွဲၤဖိတဘၣ်လဲၤထီၣ်မၤလိတၢ်လၢကွဲၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ.
- ဝဲန့ၣ်စ့ဒု.စးပထုဘၣ် ၂၃သီ: န့ၣ်အဝဲအံၤန့ၣ်ကပျၢ်စိဝဲဒၣ်လၢကွဲၤဖိခဲလၢဝဲအစီၢ်န့ၣ်လီၤ.တီၤဖျၢၣ်ကွဲၤကထီၣ်ဝဲဒၣ်လၢစီၤ ၇:၃၅ မဲးနဲးဒီးကွဲၤကပျၢ်ဝဲဒၣ် လၢ ၁၁:၀၀ နၢ်ရံၢ်စီၤန့ၣ်လီၤ.

တီၤခၢၣ်သးကွဲၤဒီးတီၤထီၣ်ကွဲၤတဖၣ်:လၢဝဲန့ၣ်စ့ဒု-လၢလိစးပထုဘၣ် ၂ သီ,မ့ၢ်ဝဲဒၣ်ကွဲၤထီၣ်တၢ်တသီန့ၣ်လီၤ.တီၤခၢၣ်သးဒီးတီၤထီၣ်ကွဲၤတဖၣ်ခဲလၢကဘၣ် လူၤထွဲဝဲဒၣ်တၢ်မၤလိတၢ်လၢအိၣ်လဲၤအတၢ်တီၤကျဲၤသ့တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တီၤထီၣ်ကွဲၤသ့တဖၣ်ကဘၣ်လူၤထွဲဝဲဒၣ် (WIN Wednesdays) ဝဲန့ၣ်စ့ဒုစးထီၣ်လၢ လိစးပထုဘၣ် ၂၃ သီလၢမ့ၢ်ဝဲဒၣ်ကကစၢ်လီၤဆီဝဲဒၣ်လၢန့ၣ်အဝဲအံၤန့ၣ်လီၤ:

- တီၤခၢၣ်သးကွဲၤတၢ်မၤလိတၢ်လၢအိၣ်လဲၤကစးထီၣ်ဝဲဒၣ်ဖိစီၤ ၉:၁၅ မဲးနဲးတုၤလီၤလၢပၤ ၁ နၢ်ရံၢ်န့ၣ်လီၤ.
- တီၤထီၣ်ကွဲၤတၢ်မၤလိတၢ်လၢအိၣ်လဲၤန့ၣ်ကစးထီၣ်ဝဲဒၣ်လၢစီၤ ၈:၂၀ ဒီးတုၤလီၤလၢပၤ ၁၂ :၂၀ န့ၣ်လီၤ.

တၢ်မၤဘၣ်ထီၣ်က့ၤစကဲၤကျဲၤလၢဝဲန့ၣ်စ့ဒုအဝဲအံၤန့ၣ်တပၣ်ယုၣ်ဒီးကတီၤဖိကွဲၤဖိသ့တဖၣ်န့ၣ်ဘၣ်.ကွဲၤဖိသ့တဖၣ်လၢအထီၣ်ဝဲဒၣ် (Maria Montessori လၢ Marsh) – အကွဲၤလၢအပၣ်ယုၣ်ဝဲဒၣ်စ့ၢ်ကိးဒီးအသးအိၣ် ၄ န့ၣ်သ့တဖၣ်န့ၣ်ကဘၣ်လူၤထွဲဝဲဒၣ်တီၤဖျၢၣ်ကွဲၤအစကဲၤကျဲၤလၢဝဲန့ၣ်စ့ဒုလၢအပၣ်ယုၣ်ဝဲဒၣ်အ ထဲဒၣ်ဒီးကွဲၤကပျၢ်စိဝဲဒၣ်န့ၣ်လီၤ.

ယမ့ၢ်လၢလၢတၢ်မၤဘၣ်ထီၣ်က့ၤတၢ်အဝဲအံၤန့ၣ်ကမၤစၢၤကျဲၤထီၣ်က့ၤတီၤဖျၢၣ်ကွဲၤဖိသ့တဖၣ်အမိဂ်ပာ်အသးန့ၣ်လီၤ. ဝဲသးစ့ၤလူၤထွဲဘၣ်လုၣ်အဝဲအံၤ [link](#) – မ့ၢ်တမ့ၢ်န့ၣ်ဖးဘၣ်ဖဲ (Peachjar,) ဆီၣ်လီၤဘၣ်ဖဲ (LEARN MORE) တၢ်ကျဲၤတဘၣ်န့ၣ်အဖိခိၣ်လၢအကိးဝဲဒၣ်လၢ –(for a updated FAQs collected from Let's Talk!) ဝဲသးစ့ၤပၤပၤဖျၢၣ်လိၣ်န့ၣ်တၢ်ထီၣ်အတၢ်သံကွဲၤခိဖျိလၢကိးဝဲဒၣ်လၢ (via Let's Talk!.) မ့ၢ်တမ့ၢ်ဆဲးကွဲၤဘၣ်ဒီးန့ၣ်အကွဲၤအသးစ့ၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.

ပျဲဒီးတၢ်သ့ၣ်တီသးစ့ၤ .

Ehren Jarrett
Superintendent Rockford PublicSchools

Karen